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Zápis ze zasedání Akademického senátu Divadelní fakulty JAMU 
ze dne 14. ledna 2020 

 
 

Přítomní senátoři (9): 
BcA. Stanislav Čaban, doc. Mgr. Igor Dostálek, Martin Modrý, MgA. Šimon Peták, prof. PhDr. Miroslav 
Plešák, doc. MgA. Lukáš Rieger, Ph.D., Mgr. Petr Svozílek, MgA. BcA. Petra Vodičková, Ph.D., doc. 
MgA. Michal Zetel, Ph.D., 
 
Omluveni (0): 
Nepřítomni: (0) 
 
Hosté (5): 
MgA. Ondřej Vodička (tajemník DF), MgA. Lucie Abou, MgA. Bernardeta Babáková, MgA. Mgr. Matěj 
Nytra, MgA. Otto Kauppinen (studenti DF). 
 
Program:  
Zahájení 
Předsedkyně AS DF (dále AS) Petra Vodičková přivítala přítomné senátory a hosty. Konstatovala, že 
zasedání AS bylo svoláno v souladu s Jednacím řádem AS DF a prohlásila senát za usnášeníschopný. 
Dále představila program zasedání AS. 
 
1. Příprava volby děkana. 
2. Náměty studentské sekce AS. 
3. Různé. 
 
 
1. Příprava volby děkana 
Předsedkyně AS předložila návrh vyhlášení „voleb“. Následně proběhla diskuse nad předloženým 
materiálem, a to zejména: způsob podávání návrhů, možnost streamování „voleb“, termín konání 
dalších zasedání AS DF. Finální verze vyhlášení „voleb“ je přílohou tohoto zápisu. 
 
 
V 9:50 hod opustil jednání O. Vodička. 
V 10:00 hod se dostavili zástupci studentů: L. Abou, B. Babáková, O. Kauppinen a M. Nytra. 
 
 
2. Náměty studentské sekce 
Výše zmínění studenti přednesli účel své návštěvy na zasedání AS DF. Jedná se o potřebu řešit vztah 
své alma mater (DF JAMU) ke klimatické situaci ve světě. Studenti seznámili AS s požadavky uskupení 
Univerzity za klima, jehož jsou někteří členy. Uvedli, že by rádi zahájili diskusi s AS a chtějí hledat 
možnosti řešení klimatické situace z pohledu fakulty – za tímto účelem sami zorganizují setkání 
akademické obce s odborníky. Taktéž studenti upozornili na publikaci Green Guide for Universities, kde 
jsou zachyceny možné inspirace pro univerzity. 
Předsedkyně AS upozornila, že JAMU se již v osobě rektora prof. P. Oslzlého přihlásila k Výzvě 
brněnských kulturních institucí k vyhlášení stavu klimatické nouze na území města Brna a doporučila 
studentům, aby se v této věci obrátili i na AS JAMU. M. Zetel byl touto aktivitou zaujat a rád by se tímto 
tématem za AS zabýval. Š. Peták by rád vyvolal diskuzi nad vztahem umělecké tvorby k problematice 
klimatické nouze. 
Studentská část AS DF přednesla návrh na ustanovení pracovní skupiny složené se zástupů AS DF, 
vedení fakulty/pracovníků DF, která by se zabývala možnostmi Divadelní fakulty JAMU v oblasti 
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klimatických otázek. 
 
V 10:30hod opustil jednání Mgr. Petr Svozílek.  
 
 
AS DF přijalo následující stanovisko: 
 
AS DF JAMU vyslovuje podporu iniciativě studentů DF JAMU (v souvislosti s iniciativou Univerzity za 
klima) a navrhuje zřízení pracovní skupiny, která by se zabývala problematikou ekologické odpovědnosti 
Divadelní fakulty JAMU. Žádáme děkana, aby zvážil ustanovení této skupiny, v níž by byli zástupci 
senátu, iniciátorů z řad studentů, pedagogů, zástupců fakulty a odborníků 
 
Zasedání AS DF opustili hosté - L. Abou, B. Babáková, O. Kauppinen a M. Nytra. 
 
 
3.  Různé 
Předsedkyně AS se dotázala členů AS DF, jaký způsob předkládání materiálu preferují. Bylo 
odsouhlaseno zasílání podkladů pro jednání AS DF mailem a na vývěsku AS DF v IS. 
Předsedkyně AS otevřela otázku možného střetu zájmu její osoby, což bylo ostatními členy označeno 
za zcela bezpředmětné. 
 
 
Zasedání bylo ukončeno. Další zasedání AS DF proběhne 11. února 2020 od 13:30hod v učebně 106. 
 
 
 
 
 

 
Zápis vypracoval 26. ledna 2020 S. Čaban 

 Verifikovala P. Vodičková 
 
 
 
 
Přílohy: 
1. Oznámení Akademické obci DF na přijímání návrhů na jmenování kandidáta na funkci děkana 
  


